
 
Protokół nr XXXVIII/22 

z XXXVIII Sesji Rady Powiatu Częstochowskiego 
odbytej w dniu 21 lipca 2022 roku  

 
Sesja odbyła się w trybie zdalnym. Przewodniczący Rady Andrzej Kubat  prowadził obrady on-line z 

siedziby Starostwa Powiatowego w Częstochowie.  

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Kubat o godz. 10:00 otworzył obrady XXXVIII 

Sesji witając radnych i gości.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady A. Kubat oświadczył, że w posiedzeniu uczestniczy 23 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 25 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Radni nieobecni: 

 Henryk Kasiura 

 Adam Morzyk 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz z 

zawiadomieniem o sesji za pośrednictwem systemu eSesja. Zapytał, czy są uwagi i 

propozycje zmian.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie porządek 

obrad. 

 

Rada Powiatu w obecności 23 radnych: jednomyślnie 23 głosami „za” przyjęła porządek 

obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXXVIII Sesji i powitanie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.   

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

6. Informacja z działalności Starosty i Zarządu w okresie międzysesyjnym.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2022 – 2028. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2022 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy 

z radną Joanną Tekielą. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Koniecpol na 

dofinansowanie zakupu symulatora szkoleniowego Wirtualne przejście dla pieszych 

Zebra PDP 3M.  

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu 

częstochowskiego, od dnia 1 września 2022 roku. 

12. Informacja w sprawie sposobu i trybu umarzania, odraczania spłaty lub rozkładania na 

raty należności mających charakter cywilnoprawny za pierwsze półrocze 2022 roku. 

13. Korespondencja Rady Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

14. Wnioski i oświadczenia radnych; komunikaty.  

15. Zamknięcie obrad XXXVIII Sesji. 
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Ad. 4 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że protokół nr XXXVII/22 z sesji w dniu  

2 czerwca 2022 roku był udostępniony w Biurze Rady oraz w systemie eSesja, a także został 

wyłożony przed niniejszą sesją. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są uwagi do protokołu. W związku z ich 

brakiem poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 23 radnych jednomyślnie: 23 głosami „za” przyjęła protokół nr 

XXXVII/22. 

 

Ad. 5 

Na wniosek Przewodniczącego Rady w uzgodnieniu z klubami radnych do Komisji Uchwał  

i Wniosków zaproponowano radnych: 

1. Mieczysław Chudzik 

2. Magdalena Maciążka 

 

Rada Powiatu w obecności 23 radnych jednomyślnie: 23 głosami „za” powołała Komisję 

Uchwał i Wniosków w ww. składzie. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Ad. 6  

Starosta K. Smela przedstawił sprawozdanie z działalności Starosty i Zarządu za okres 

międzysesyjny od dnia 2 czerwca 2022 roku. Szerzej odniósł się do kwestii działań 

związanych z udzielaniem pomocy dla uchodźców z Ukrainy oraz problemów finansowych 

powiatu. W powiecie częstochowskim przebywa obecnie 131 uchodźców z Ukrainy, cześć z 

nich przebywa w internacie w Złotym Potoku, którym udzielana jest wszelkiego rodzaju 

pomoc bytowo- humanitarna.  Dary otrzymywane z Francji są przekazywane bezpośrednio na 

Ukrainę. Niestety są problemy z ubezpieczeniem. Trwa nabór do szkół. Wyniki są dobre, 

gdyż kumulują się roczniki. Niestety słabe są wyniki z matur, zwłaszcza w ZSz w Złotym 

Potoku i tu występuje problem z kadrą. Sytuacja w finansach jest dramatyczna, a 

jednocześnie przybywa coraz więcej zapytań ze strony radnych o drogi. Ceny poszły w górę, 

czego Polski Ład nie przewidział. Stąd tak istne jest zabezpieczenie środków na wkład własny 

powiatu na realizację inwestycji z Polskiego Ładu. Najtańsza oferta poprzetargowa na 

przebudowę drogi w Kopalni wyniosła 6,3 mln zł, z tym że pomniejszono kosztorys 

(zrezygnowano z kanału). Również w kolejnych inwestycjach należy się spodziewać dalszych 

podwyżek. Jutro zbierze się Zarząd i zadecyduje, co dalej, tym bardziej, że na bieżące 

utrzymanie dróg pozostało jedynie 300000 zł, a trzeba kupować sól i piasek na  

zimowe utrzymanie dróg oraz węgiel. Kolejne przetargi będą przeprowadzane tylko na 

zadania z programu Polski Ład i nie wiadomo, czy powiat będzie stać na coś innego. Niestety 

idą kolejne podwyżki energii, gazu, wyżywienia, remontów dróg i kosztów wibor. Ze 

względu na ulgi, wpływy z tytułu komunikacji będą niższe w br. o 900 000 zł.. Pracę 

zakończyła powiatowa komisja lekarska w sprawie kwalifikacji wojskowej. Z powrotem 

pojawił się covid i ludzie chorują.  Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2022 – 2028  



 3 

 

został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 23 radnych: 22 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXXVIII/275/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2022 – 2028. Uchwała stanowi załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu.  
 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie powiatu częstochowskiego na 2022 rok został radnym udostępniony w systemie  

eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 23 radnych: jednomyślnie 23 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXXVIII/276/2022 w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2022 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie odmowy 

wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną Joanną Tekielą został radnym 

udostępniony w systemie eSesja. Sprawa została wnikliwie przeanalizowana przez Zespół 

Radców Prawnych oraz przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Do projektu uchwały 

dołączono wniosek Zakładu Aktywności Zawodowej YAVA o wyrażenie zgody na 

rozwiązanie stosunku pracy z radną J. Tekielą stanowiący załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu oraz stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowiące załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. Następnie odczytał proponowane stanowisko Rady stanowiące 

uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do 

projektu uchwały, w tym do stanowiska Rady. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat otworzył dyskusję, a następnie wobec braku głosów poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 23 radnych: 22 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXXVIII/277/2022 w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie 

stosunku pracy z radną Joanną Tekielą. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Gminy Koniecpol na dofinansowanie zakupu symulatora  
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szkoleniowego Wirtualne przejście dla pieszych Zebra PDP 3M został radnym udostępniony 

w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, 

czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 23 radnych: jednomyślnie 23 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXXVIII/278/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Koniecpol na 

dofinansowanie zakupu symulatora szkoleniowego Wirtualne przejście dla pieszych Zebra PDP 

3M. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających 

siedzibę na obszarze powiatu częstochowskiego, od dnia 1 września 2022 roku został radnym 

udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 23 radnych: jednomyślnie 23 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXXVIII/279/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu częstochowskiego, 

od dnia 1 września 2022 roku. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że informacja o umorzonych, odroczonych i 

rozłożonych na raty należnościach powiatu w I półroczu 2022 roku została radnym 

udostępniona w systemie eSesja i zaakceptowana przez komisję merytoryczną. Powiat nie ma 

należności tego typu. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do informacji. 

 

Rada Powiatu przyjęła informację o umorzonych, odroczonych i rozłożonych na raty 

należnościach powiatu w I półroczu 2022 roku. Informacja stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady A. Kubat przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady w 

okresie od ostatniej sesji tj. od 2 czerwca 2022 roku informując, że poszczególne dokumenty 

pozostają do wglądu w Biurze Rady. Informacja stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad. 14 

Wicestarosta J. Miarzyński uzupełnił informacje związane z bieżącą sesją i sesją planowaną 

na początku sierpnia. Głównymi punktami na sesji były sprawy budżetowe: zmiany w 

budżecie jak i w wieloletniej prognozie finansowej, które miały związek z 4 inwestycjami: 

wykonanie dźwigu w DPS-ie Blachownia, budowa oczyszczalni w Domu Pomocy Społecznej 

w Turowi oraz wkład własny na dwie inwestycje drogowe z Polskiego Ładu: Kamienica  
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Polska oraz Rzerzęczyce – Krasice. Ponadto w budżecie zabezpieczono dodatkowe środki na 

zakup opału w szkołach i placówkach oświatowych: w SOSzW w Bogumiłku, w ZSz w 

Koniecpolu i Złotym Potoku. Planowane jest też dofinansowanie w wys. 400000 zł na 

podwyżki dla nauczycieli. Następna sesja planowana jest na początku sierpnia, ponieważ 

trzeba zapiąć umowę na inwestycję drogową w Kopalni z Polskiego Ładu. Wtedy będzie też  

wiadomo, jak wygląda sytuacja z drugą inwestycją drogową z Polskiego Ładu: Rzerzęczyce - 

Krasice. Ponadto trzeba uzupełnić braki związane z przetargami na odśnieżanie, żeby być 

gotowym w okresie jesiennym - zimowym na odśnieżanie.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat odczytał treść zaproszenia na powiatowy festiwal żniwny, 

który odbędzie się w dniu 6 sierpnia br. w Lubojnie.   

 

 Ad. 15 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec wyczerpania porządku obrad o godz. 11:54 zamknął 

obrady XXXVIII Sesji Rady Powiatu.  

 
 Sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są  

udostępnione w BIP i na stronie internetowej powiatu. Płyta CD z nagraniem audio stanowi załącznik nr 12  
do niniejszego protokołu.  

 Transkrypcja stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 Raport z głosowań stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

 

Protokół sporządziła Iwona Ciniewska   

 


